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Vragen van het lid Van den Hul (PvdA) aan de Minister voor Basis- en 
Voortgezet Onderwijs en Media over het niet uitkomen met de financiële 
middelen bij een scholenkoepel in Zeist (ingezonden 17 oktober 2018). 

Vraag 1
Bent u bekend met het artikel «Scholenkoepel Wereldkidz grijpt naast 
1,2 miljoen euro»1? 

Vraag 2
Hoe verklaart u het overgebleven bedrag waar de schoolkoepel uit het artikel 
op uitkomt na het verrekenen van de werkdrukmiddelen met de bezuiniging? 

Vraag 3
Heeft u zicht op hoe deze verrekening op andere scholen(koepels) uitpakt? 
Bent u bereid dit inzicht met de Kamer te delen? 

Vraag 4
Als meerdere scholen(koepels) aangeven of in de nabije toekomst aangeven 
niet uit te komen met de verrekening van de werkdrukmiddelen en de 
bezuinigingen, bent u dan bereid opnieuw in gesprek te gaan met sociale 
partners hierover? Zo nee, waarom niet?

1 16 oktober 2018 https://www.ad.nl/utrecht/scholenkoepel-wereldkidz-grijpt-naast-1-2-miljoen-
euro~a3b20d04/
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